MuRata_Power_Solutions: OKR-T/1.5-W12: 1.5A miniature SIP Addition to Okami Range of POL DC/DC converter
The compact POL Module with a size of 10.4 x 10.16 x 6.1 mm offers high power conversion efficiencies of 93%, based on 600 kHz synchronous buck topology. Output voltage is programmable from 0.591 to 6.0 VDC and is able to operate from a wide input voltage range of 4.5 to 14 VDC.

http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/OKR-T-1_5W12_Newsrelease_Murata.pdf 
MuRata_Power_Solutions: 15 W DC/DC converter with 16 to 160 VDC input range for transportation applications

The RUW15 Family of encapsulated DC/DC-Modules on a 2”x2” footprint are ideal for applications that require a long hold-up time. Input to output isolation complies with the internationally recognized standard UL 60950 for reinforced isolation of up to 4 kVAC test voltage.
http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/RUW-15_Murata.pdf 
EMERSON Network Power: Configurable AC-DC Power Supplies Meet Third Edition IEC 60601 Medical Safety Standard 
All Emerson Network Power configurable ac-dc power supplies fully comply with the requirements of the third edition, and include at least two means of patient protection (MOPP). The improvements cover factors such as creepage distances and clearance on mains connectors, insulation of transformers and capacitance between inputs and outputs.

http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/Emerson_IEC60601-3rd_Ed.pdf 
*************************************************************************************************
MuRata_Power_Solutions: OKR-T/1.5-W12: 1.5 Ampere SIP-Minimodul ergänzt die Okami POL DC-DC Konverter Reihe
Das kompakte Abwärtswandler Modul mit einer Größe von 10.4 x 10.16 x 6.1 mm, arbeitet basierend auf einer 600kHz Synchron-Topologie mit Wirkungsgraden von 93%. Für den Eingangsbereich von 4,5 bis 14 VDC ist die Ausgangsspannung in einem Bereich von 0.591 to 6.0 VDC programmierbar
http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/OKR-T-1_5W12_Newsrelease_Murata.pdf 

MuRata_Power_Solutions: 15 W DC/DC Wandler mit ultraweitem 16 bis 160 VDC Eingang für Bahnanwendungen
Die gekapselten DC/DC-Wandler der RUW15 Familie mit 2”x2” Stellfläche sind optimal geeignet für Anwendungen die lange “long hold-up time“ und Resistenz gegen Störspitzen und Spannungseinbrüche erfordern. Die Isolationsfestigkeit entspricht der IEC60950 für “reinforced isolation” mit 4 kVAC Spannungsfestigkeit.

http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/RUW-15_Murata.pdf
EMERSON Network Power: Konfigurierbare AC-DC Netzgeräte entsprechen medizinischen Standards nach IEC 60601-3rd Edition.
Alle konfigurierbaren Netzgeräte von Emerson Network Power entsprechen den Anforderungen der IEC60601-3rd Ed und bieten doppelten Patientenschutz (MOPP). Die Serien iVS™, µMP und iMP™ wurden hinsichtlich Luft- und Kriechstrecken an den Anschlüssen, Isolation der Übertrager und primär-zu-sekundär Kapazitäten optimiert.
http://downloads.codico.com/misc/Newsletter/2012/2012_11/Emerson_IEC60601-3rd_Ed.pdf 
